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Usnesení valné hromady OSÚ SK SLČR konané dne 19.04.2024 
v Jičíně – hotel reSTART 
 
Valná hromada OSÚ SK SLČR po vyslechnutí všech zpráv a příspěvků přijímá toto usnesení: 
 
1) Valná hromada schvaluje : 

 
a) zprávu o činnosti OSÚ SK SLČR za období od poslední valné hromady 
b) zprávu o hospodaření OSÚ SK SLČR za rok 2023 
c) nový statut OSÚ SK SLČR 
d) zprávu komise STK za zimní sezonu 2023/ 2024 
e) zprávu o činnosti revizní komise OSÚ SK SLČR  
f) zprávu o činnosti trenérské rady OSÚ SK SLČR v sezoně 2023/2024 
g) zprávu o plnění usnesení z poslední VH 
h) návrh rozpočtu OSÚ SK SLČR na rok 2024 

 
2) Valná hromada zvolila: 

 
a) revizní komisi OSÚ SK SLČR ve složení: St. Slavík, J. Skrovný, P. Berger. Členové 

komise zvolili ze svého středu předsedou komise St. Slavíka 
 

b) 2 delegáty na Konferenci SLČR v pátek 31.05.2024, případně na mimořádnou Konferenci 
SLČR ve složení: R. Cikl, T. Slavík a 2 náhradníky v pořadí J. Matoušek, St. Slavík 

 
3) Valná hromada bere na vědomí: 

 
a) hodnocení účasti reprezentačních družstev RDA, RDJ, RDŽ na SP,COC, YOG, MSJ  
    a AC v sezoně 2023/2024 
b) informaci o čerpání a o návrhu rozpočtu OSÚ SK SLČR na rok 2024 

    c) zprávu Prezidenta SLČR 
    d) zprávu o koncepci práce obmana 
   
   
4)Valná hromada ukládá: 

 
a) Radě OSÚ SK SLČR: 

- vypracovat rámcový plán činnosti na období 2024/2025 do konkrétní podoby 
- podporovat i nadále provozování  KAH z.s. a Areálu skokanských můstků v Harrachově, 

o.p.s  v zimní sezoně 2024/2025 
- řešit v rámci statutu OSÚ SK SLČR a ve spolupráci s OSÚ SL SLČR, obmanem a STK 

ukotvení a organizaci funkce obmana severské kombinace 
 

    b) deleguje na Radu OSÚ SK SLČR vyřešit případné změny ve schváleném statutu  
         OSÚ SK SLČR, které vzejdou z případných připomínek Výkonného výboru SLČR  
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c) trenérské radě OSÚ SK SLČR: 
- včasné připomínkování verze Soutěžního řádu pro 

skupině pro přípravu SŘ               
 

d) všem klubům:  
- písemně předat včas připomínky k

pro přípravu SŘ                
- pracovat s nadanými sportovci v

zásad sportovního tréninku tak, aby byli později schopni úspěšně zvládnout přechod 
z juniorských kategorií mezi dospělé.

 
 

e) předsedovi TR OSÚ SK SLČR
- jednat s oddíly o jejich požadavcích na pořádání závodů v SK v zimní sezoně 20

  
 
 -jednat s oddíly o jejich požadavcích na pořádání závodů v SK
   

    

  

v Jičíně dne  19.04.2024  
  

trenérské radě OSÚ SK SLČR:  
včasné připomínkování verze Soutěžního řádu pro závodní období
skupině pro přípravu SŘ                                           termín: do 

písemně předat včas připomínky k SŘ na závodní období 2025-202
  termín: do 

nadanými sportovci v žákovských kategoriích podle pedagogických zásad a 
sportovního tréninku tak, aby byli později schopni úspěšně zvládnout přechod 

rských kategorií mezi dospělé.  termín: trvale 

SLČR: 
jednat s oddíly o jejich požadavcích na pořádání závodů v SK v zimní sezoně 20

 termín: do 1

jednat s oddíly o jejich požadavcích na pořádání závodů v SK
 termín: do 15

   zapsal:  M. Bartoš, Fr. Střelec
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závodní období 2025-2026 pracovní 
termín: do 31.03.2025 

2026 pracovní skupině  
termín: do 28.02.2025 

ích podle pedagogických zásad a  
sportovního tréninku tak, aby byli později schopni úspěšně zvládnout přechod 

ermín: trvale  

jednat s oddíly o jejich požadavcích na pořádání závodů v SK v zimní sezoně 2024/2025                                  
termín: do 16.08.2024 

jednat s oddíly o jejich požadavcích na pořádání závodů v SK v letní sezoně 2025                                 
termín: do 15.04.2025 

Střelec  
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Zápis z valné hromady OSÚ SK SLČR konané dne 19. 4. 2024 v Jičíně
 
Začátek: 16:02 hod.  
 
Přítomni: viz Prezenční listina  
Hosté: viz Prezenční listina 
 
01. Zahájení provedl předseda úseku OSÚ SK SLČR 

hosty, kteří se dostavili na dnešní valnou hromadu
      Schválení návrhu programu valné hromady uvedeného na pozvánce
                                                                     
 
02. Zvolení pracovního předsednictva

                                                             
 

03. Volba pracovních komisí: Návrh na spojení komise mandátové a 
      složení J. Skrovný, O. Horský, J. Matoušek

Volba návrhové komise: M. Bartoš, F. Střelec
 

04. Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu 
Zapisovatel: P. Bernat 
Ověřovatel zápisu: J. Slavík
 

05. Schválení programu valné hromady
                                                                          
 
06.  Zpráva mandátové komise:
       Přítomno 27 delegátů z 32 pozvaných
       kvorum 14. Přítomno 12 hostů
       Hlasování o akceptaci přítomnosti hostů
 
07. Zpráva o činnosti a hospodaření

Uplynulá sezona byla výsledkově 
špatnému průběhu. Kritika odchodu rep

Zmínka o porušení povinností reprezentanta O. Pažouta. Celkově je znát malá
vrcholových závodníků.  

Tento přístup je nutné měnit od útlého věku. Junioři také zaostali za
výsledky (bez medaile na MSJ), tak i přístupem (Doležal 2x DSQ
dobrých výsledcích. Vyzdvihnul individuální úspěch J.
soutěžích v průběhu sezóny. N

valné hromady OSÚ SK SLČR konané dne 19. 4. 2024 v Jičíně

provedl předseda úseku OSÚ SK SLČR - R. Cikl, přivítal všechny delegáty a 
kteří se dostavili na dnešní valnou hromadu. 

Schválení návrhu programu valné hromady uvedeného na pozvánce 
                                                                              Hlasování 

Zvolení pracovního předsednictva – R. Cikl, M. Georgiev, T. Slavík
                                Hlasování 

: Návrh na spojení komise mandátové a volební
složení J. Skrovný, O. Horský, J. Matoušek                   Hlasování

M. Bartoš, F. Střelec  Hlasování 25 

Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu  
                      Hlasování

Ověřovatel zápisu: J. Slavík            Hlasování 

programu valné hromady uvedeného na pozvánce 
                                                                              Hlasování 

Zpráva mandátové komise: přednesl předseda mandátové komise 
pozvaných, valná hromada je usnášení schopná

Přítomno 12 hostů 
Hlasování o akceptaci přítomnosti hostů.                          Hlasování

Zpráva o činnosti a hospodaření OSÚ SK– R. Cikl 
výsledkově velmi špatná. V přípravném období nic nenasvědčovalo

špatnému průběhu. Kritika odchodu reprezentanta T. Portyka v průběhu s
Zmínka o porušení povinností reprezentanta O. Pažouta. Celkově je znát malá

přístup je nutné měnit od útlého věku. Junioři také zaostali za
výsledky (bez medaile na MSJ), tak i přístupem (Doležal 2x DSQ 
dobrých výsledcích. Vyzdvihnul individuální úspěch J. Konvalinky

průběhu sezóny. Na MSJ (10.místo, + 5.Teamsprint
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valné hromady OSÚ SK SLČR konané dne 19. 4. 2024 v Jičíně 

Cikl, přivítal všechny delegáty a 

            
Hlasování 27 – 0 – 0 

R. Cikl, M. Georgiev, T. Slavík 
Hlasování 27 – 0 – 0  

volební 
Hlasování 25 – 2 – 0 
Hlasování 25 – 2 – 0  

Hlasování 26 – 1 – 0  
Hlasování 26 – 1 – 0  

       
Hlasování 27 – 0 – 0 

přednesl předseda mandátové komise J.Matoušek 
valná hromada je usnášení schopná, 

Hlasování 27 – 0 – 0 

přípravném období nic nenasvědčovalo 
průběhu sezony. 

Zmínka o porušení povinností reprezentanta O. Pažouta. Celkově je znát malá motivace 

přístup je nutné měnit od útlého věku. Junioři také zaostali za očekáváním jak 
 na MSJ) a motivací po 

Konvalinky na mládežnických 
, + 5.Teamsprint). Je nutné i v těchto 
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kategoriích nastavit motivační
přípravu.  

Změna stanov SLČR vyvolala soudní spory ze strany ÚAD
alpských disciplín, včetně návrhu na nový klíč dělení zdrojů SLČR
vůči „malým“ úsekům. 

 
Hospodaření - T. Slavík 
Nejprve se vrátil k výsledkům uplynulé sezó

příprava byly dostatečně zajištěny, ale pro další růst je nutné pracovat i na vývoji
s SL i BD. Plánuje se spolupráce s
juniorů se nenaplnily předpoklady
Konvalinky + velmi dobré 5.místo Teamsprint
byly závodníci na pódiu a na bodovaných místech. YOG 6.místo velmi dobré. 

Kategorie žen je velmi málo obsazená, ve světě je tendence tuto kategorii podporovat a 
počítá se s ní i na ZOH. My musíme, pokud možno podporovat, jelikož potřebujeme 
obsadit i smíšené závody. 

Domácí soutěže byly ovlivněny mírnou zimou. Pouze v
RKZ, MČR, ALPEN CUP a YOUTH CUP. V
v Liberci. Na mezinárodní závody
města i kraje.  

K samotnému hospodaření úseku.
nákladného MS a MSJ. Ztráta
Naopak se podařilo snížit dluh na CSS: k
v průběhu února 2024 již v
omezený (především mizerná úspěšnost)
Nesmí dojít k jeho přečerpání
OSÚ SK 8,7 mil Kč. Při odečtení ztráty z
marketinku je rozpočet ve výši 8,2 mil Kč.
na kvalitním zabezpečení především za materiál a v
stanovených cílů jim bude část
zlepšení motivace k osobnostnímu rozvoji závodníků. 
FIS, marketinku OSÚ SK i centrály SLČR.

Cílem je vrátit financování SpS do původně schválené výše.
Kluby budou více podporovány při náboru nových závodníků v

Trenéři musí více zaujmout nové naděje 
 

08. Zpráva revizní komise 
 Zprávu o činnosti revizní komise předloženou písemně ve sborníku dokumentů 

okomentoval předseda RK S.Slavík. 
 

kategoriích nastavit motivační cíle podmíněné finanční participaci na nákladech za 

vyvolala soudní spory ze strany ÚAD. Informace o
včetně návrhu na nový klíč dělení zdrojů SLČR

výsledkům uplynulé sezóny. Ztráta kvót pro účast ve SP. 
byly dostatečně zajištěny, ale pro další růst je nutné pracovat i na vývoji

Plánuje se spolupráce s vyspělejšími zeměmi při přípravě reprezentace. U 
předpoklady a forma v realitě výsledků na MSJ: 

velmi dobré 5.místo Teamsprint. V nižších soutěžích Alpen Cup, Youth Cup 
na pódiu a na bodovaných místech. YOG 6.místo velmi dobré. 

Kategorie žen je velmi málo obsazená, ve světě je tendence tuto kategorii podporovat a 
ní i na ZOH. My musíme, pokud možno podporovat, jelikož potřebujeme 

obsadit i smíšené závody.  
Domácí soutěže byly ovlivněny mírnou zimou. Pouze v Harrachově 

RKZ, MČR, ALPEN CUP a YOUTH CUP. V létě také velmi vydaření ALPEN CUP 
ezinárodní závody se podařilo získat finanční podporu ze strany

samotnému hospodaření úseku. Informoval o hospodaření v
nákladného MS a MSJ. Ztráta OSÚ SK na konci roku 2023 byla 
Naopak se podařilo snížit dluh na CSS: ke konci roku 2023 ztráta 300 tisíc korun

24 již v plusových číslech. Na letošní rok je rozpočet
(především mizerná úspěšnost), ale nastaven jako vyrovnaný

čerpání. Dle schváleného návrhu rozpočtu SLČR 
OSÚ SK 8,7 mil Kč. Při odečtení ztráty z roku 2023 a přičtení podílu ze společného 
marketinku je rozpočet ve výši 8,2 mil Kč. I vrcholoví závodníci se budou muset podílet 
na kvalitním zabezpečení především za materiál a v rámci motivace při
stanovených cílů jim bude část financí vrácena formou odměny

osobnostnímu rozvoji závodníků. Informoval o příjmech z
FIS, marketinku OSÚ SK i centrály SLČR. 

Cílem je vrátit financování SpS do původně schválené výše. 
budou více podporovány při náboru nových závodníků v žák

zaujmout nové naděje pestrou skladbu tréninkových jednotek. 

Zprávu o činnosti revizní komise předloženou písemně ve sborníku dokumentů 
okomentoval předseda RK S.Slavík. Doporučení RK: větší orientace na mládež.
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cíle podmíněné finanční participaci na nákladech za 

Informace o dopisu úseku 
včetně návrhu na nový klíč dělení zdrojů SLČR, který není příznivý 

y. Ztráta kvót pro účast ve SP. Materiál i 
byly dostatečně zajištěny, ale pro další růst je nutné pracovat i na vývoji matriálu 

vyspělejšími zeměmi při přípravě reprezentace. U 
ků na MSJ: pouze 10.místo J. 

nižších soutěžích Alpen Cup, Youth Cup 
na pódiu a na bodovaných místech. YOG 6.místo velmi dobré.  

Kategorie žen je velmi málo obsazená, ve světě je tendence tuto kategorii podporovat a 
ní i na ZOH. My musíme, pokud možno podporovat, jelikož potřebujeme 

 se podařilo uspořádat 
létě také velmi vydaření ALPEN CUP 

se podařilo získat finanční podporu ze strany FIS, 

Informoval o hospodaření v roce 2023 včetně 
byla ve výši 1,4 mil Kč. 

e konci roku 2023 ztráta 300 tisíc korun a 
. Na letošní rok je rozpočet stále velmi 

nastaven jako vyrovnaný ve výši = 8,2 mil. 
ho návrhu rozpočtu SLČR č.1 připadá pro 

roku 2023 a přičtení podílu ze společného 
se budou muset podílet 

rámci motivace při splnění 
formou odměny po sezóně. Apel na 

Informoval o příjmech z projektů 

žákovských kategoriích. 
pestrou skladbu tréninkových jednotek.  

Zprávu o činnosti revizní komise předloženou písemně ve sborníku dokumentů 
í orientace na mládež. 
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09. Zprávy odborných orgánů úseku SK
Zprávu STK o hodnocení zimní sezony 2023
Bartoš: 
- odkazuje na zprávu ve sborníku dokumentů
- stručně seznamuje s uskutečněnými závody
- přípravou SŘ 
- hodnotí zasílání přihlášek k
- seznamuje s hodnocením ČP 

       Zpráva TR - T. Slavík - odkaz na sborník dokumentů
       Zpráva o sezoně 23/24 reprezentace 
 
10. Zpráva o koncepci práce O

Seznámil přítomné s jednotlivými činnostmi 
V ČR jeho role spočívá v 
pravidel FIS do národních soutěží tak, abychom drželi krok se světem. Dále 
koordinace obsazení delegovaných rozhodčích a zástupců SLČR na domácích 
závodech.  

Představení aplikace TOP-JUDGE. Oznámení termínu školení pro rozhodčí 1.6.2024 ve 
Frenštátu pod Radhoštěm.

Na podzim pak tradiční školení národních a mezinárodních rozho
delegátů. 

 
Přestávka  
 
11. Zpráva D. Trávníčka prezidenta SLČR

V úvodu poděkování GS, M. Maixner, Cikl, Heřmanský a dalším. Informace o provedeném 
auditu, který potvrdil dobře nastavený trend, který zamezuje plýtvání finančními 
prostředky. Vyzval ke spolupráci
Nově zavedenou evidenci členů SLČR pova
mrtvých duší. Zlepšení vidí i v propagační oblasti v médiích ze strany závodníků, 
nicméně i tady jsou stále rezervy. Je nutné nastavit jednotná pravidla napříč úseky. 

Dále informoval o aktuálním rozporu v
disciplín. On sám čelí pomluvám a nepravdivým informacím. Konference SLČR bude mj. 
i o tom, zda pokračovat v nastavené linii nebo připustit prosazov
úseku. 

Prezident SLČR předal informace
Vyžádány podklady. Probíhá odborný
nejrenomovanějších - V4. Výsledek by měl být představen na konferenci SLČR koncem 
května.  On sám se necítí být ničím vinný. Musí se počkat na konec vyšetřování. Je 
připraven dát svou funkci k

úseku SK 
Zprávu STK o hodnocení zimní sezony 2023-2024 přednesl předseda komise STK M. 

odkazuje na zprávu ve sborníku dokumentů 
uskutečněnými závody 

přihlášek k závodům 
hodnocením ČP – HOP Cup 

odkaz na sborník dokumentů 
Zpráva o sezoně 23/24 reprezentace – M. Zeman - odkaz na sborník dokumentů

Obmana – J. Hlava 
jednotlivými činnostmi obmana na úrovni FIS a také na národní

 zajištění školení TD, RS a ŘZ a přiměřená aplikac
FIS do národních soutěží tak, abychom drželi krok se světem. Dále 

delegovaných rozhodčích a zástupců SLČR na domácích 

JUDGE. Oznámení termínu školení pro rozhodčí 1.6.2024 ve 
Frenštátu pod Radhoštěm. 

Na podzim pak tradiční školení národních a mezinárodních rozho

Zpráva D. Trávníčka prezidenta SLČR : 
úvodu poděkování GS, M. Maixner, Cikl, Heřmanský a dalším. Informace o provedeném 
auditu, který potvrdil dobře nastavený trend, který zamezuje plýtvání finančními 

edky. Vyzval ke spolupráci úseku SK s ostatními úseky, a to zejména SL a BD
Nově zavedenou evidenci členů SLČR považuje za zdařilou. Došlo k
mrtvých duší. Zlepšení vidí i v propagační oblasti v médiích ze strany závodníků, 

u stále rezervy. Je nutné nastavit jednotná pravidla napříč úseky. 
Dále informoval o aktuálním rozporu v názoru na financování ze strany úseku alpských 

disciplín. On sám čelí pomluvám a nepravdivým informacím. Konference SLČR bude mj. 
nastavené linii nebo připustit prosazování zájmů pouze jednoho 

SLČR předal informace v souvislosti s financováním SP ve Špindler
Probíhá odborný audit mezinárodní firmou
V4. Výsledek by měl být představen na konferenci SLČR koncem 

května.  On sám se necítí být ničím vinný. Musí se počkat na konec vyšetřování. Je 
připraven dát svou funkci k dispozici.   
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2024 přednesl předseda komise STK M. 

odkaz na sborník dokumentů 

bmana na úrovni FIS a také na národní úrovni. 
zajištění školení TD, RS a ŘZ a přiměřená aplikace aktuálních 

FIS do národních soutěží tak, abychom drželi krok se světem. Dále pak 
delegovaných rozhodčích a zástupců SLČR na domácích 

JUDGE. Oznámení termínu školení pro rozhodčí 1.6.2024 ve 

Na podzim pak tradiční školení národních a mezinárodních rozhodčích a technických 

úvodu poděkování GS, M. Maixner, Cikl, Heřmanský a dalším. Informace o provedeném 
auditu, který potvrdil dobře nastavený trend, který zamezuje plýtvání finančními 

ními úseky, a to zejména SL a BD. 
žuje za zdařilou. Došlo k vymazání tzv. 

mrtvých duší. Zlepšení vidí i v propagační oblasti v médiích ze strany závodníků, 
u stále rezervy. Je nutné nastavit jednotná pravidla napříč úseky.  

názoru na financování ze strany úseku alpských 
disciplín. On sám čelí pomluvám a nepravdivým informacím. Konference SLČR bude mj. 

ání zájmů pouze jednoho 

financováním SP ve Špindlerově Mlýně. 
audit mezinárodní firmou ze skupiny těch 

V4. Výsledek by měl být představen na konferenci SLČR koncem 
května.  On sám se necítí být ničím vinný. Musí se počkat na konec vyšetřování. Je 
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S ohledem na špatné zimy, je nutn
v areálech, kde je předpoklad výroby technického sněhu. Vybrány tyto: Bedřichov, 
Harrachov (i skokanské můstky), Vesec u Liberce, Horní Mísečky. Do těchto středisek by 
měly být nakoupeny sněhová děla a
zasněžování v rámci dotačních programů a s 

Informace o chystaném společném setkání reprezentantů v
zaměřením i na instruktáž mediální propagace. 

Krátké vyjádření k předložené
kritické ladění, respekt k neúspěchu a celkovou pokoru. 

Závěrem připomněl proběhlé oslavy 120 let od založení SLČR. Poté vyzval všechny k
míře spolupráce a vyjádřil naději na zlepšení výsledků v
v nadcházející sezoně.   

   
11a. Analýza úspěšnosti závodníků

Představení výstupů z datové databáze mezinárodních výsledků
YARMILL. Výpočet úspěšnosti jednotlivých OSÚ SLČR.

 
11b. Financování SLČR z dotací NSA

Financování v roce 2024, zásady hospodaření, návrh rozpočtu 2024, dotace NSA 2024, 
žebříček prioritizace sportovní svazů dle NSA

 
11c. Doplňující informace L. Heřmanský

Z jeho pozice se bude maximálně snažit o zachování nastaveného trendu ze strany SLČR. 
Ocenil předsedu úseku R. Cikla za aktivitu při snaze o nápravu a návrat SK zpět na 
výsluní. Důležitá je spolupráce mezi úseky SK a SL. Musí se zlepšit vzdělávání trenérů 
materiální vybavení závodníků, kteří mají chuť na sobě pracovat a zlepšovat se. Také 
zmínil nutnost omlazování organizační struktury úseku SK. 

 
12. Diskuze 

S. Jirásek ml. - Zmínil možnost účasti mládežnických t
které lze čerpat i dotace z
teamy vyspělejších zemí. 

T. Slavík-Účast na zmiňovaných campech probíhala a je opět v
Možnost financování ze strany FIS prověří.

O. Horský- Zmínil důležitost zaměření se při přípravě závodníků na psychiku. Potřeba 
zamyslet se na mentálním koučinkem.

T. Slavík- Mentální kouč byl v
nenavázali na spolupráci ve fázi, kdy je do toho n
od závodníků, úsek je připravený pomoci

ohledem na špatné zimy, je nutné posílit výstavbu infrastruktury pro běžecké lyžování 
areálech, kde je předpoklad výroby technického sněhu. Vybrány tyto: Bedřichov, 

Harrachov (i skokanské můstky), Vesec u Liberce, Horní Mísečky. Do těchto středisek by 
měly být nakoupeny sněhová děla a vystavěna infrastruktura nutná k

dotačních programů a s podporou SLČR.  
Informace o chystaném společném setkání reprezentantů v Hluboké nad Vltavou se 

zaměřením i na instruktáž mediální propagace.  
předloženému materiálu úseku SK-Strategie rozvoje úseku. Ocenil 

neúspěchu a celkovou pokoru.  
Závěrem připomněl proběhlé oslavy 120 let od založení SLČR. Poté vyzval všechny k

míře spolupráce a vyjádřil naději na zlepšení výsledků v

Analýza úspěšnosti závodníků - D. Bičík 
datové databáze mezinárodních výsledků a tréninkových ukazatelů

Výpočet úspěšnosti jednotlivých OSÚ SLČR. 

tací NSA – J. Šindelář 
roce 2024, zásady hospodaření, návrh rozpočtu 2024, dotace NSA 2024, 

sportovní svazů dle NSA. 

L. Heřmanský 
jeho pozice se bude maximálně snažit o zachování nastaveného trendu ze strany SLČR. 
Ocenil předsedu úseku R. Cikla za aktivitu při snaze o nápravu a návrat SK zpět na 
výsluní. Důležitá je spolupráce mezi úseky SK a SL. Musí se zlepšit vzdělávání trenérů 
materiální vybavení závodníků, kteří mají chuť na sobě pracovat a zlepšovat se. Také 
zmínil nutnost omlazování organizační struktury úseku SK.  

Zmínil možnost účasti mládežnických týmů na development campech, na 
rpat i dotace z FIS. Vyjádřil podporu plánované spolupráci s

teamy vyspělejších zemí.  
Účast na zmiňovaných campech probíhala a je opět v plánu to realizovat

Možnost financování ze strany FIS prověří. 
ežitost zaměření se při přípravě závodníků na psychiku. Potřeba 

zamyslet se na mentálním koučinkem. 
Mentální kouč byl v předchozích sezonách součástí t

nenavázali na spolupráci ve fázi, kdy je do toho někdo nepobízel. Pokud 
k je připravený pomoci. Musí ale chtít především sami závodníci. 
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é posílit výstavbu infrastruktury pro běžecké lyžování 
areálech, kde je předpoklad výroby technického sněhu. Vybrány tyto: Bedřichov, 

Harrachov (i skokanské můstky), Vesec u Liberce, Horní Mísečky. Do těchto středisek by 
vystavěna infrastruktura nutná k umělému 

Hluboké nad Vltavou se 

Strategie rozvoje úseku. Ocenil 

Závěrem připomněl proběhlé oslavy 120 let od založení SLČR. Poté vyzval všechny k větší 
míře spolupráce a vyjádřil naději na zlepšení výsledků v severské kombinaci 

a tréninkových ukazatelů 

roce 2024, zásady hospodaření, návrh rozpočtu 2024, dotace NSA 2024, 

jeho pozice se bude maximálně snažit o zachování nastaveného trendu ze strany SLČR. 
Ocenil předsedu úseku R. Cikla za aktivitu při snaze o nápravu a návrat SK zpět na 
výsluní. Důležitá je spolupráce mezi úseky SK a SL. Musí se zlepšit vzdělávání trenérů a 
materiální vybavení závodníků, kteří mají chuť na sobě pracovat a zlepšovat se. Také 

mů na development campech, na 
FIS. Vyjádřil podporu plánované spolupráci s reprezentačními 

plánu to realizovat nadále. 

ežitost zaměření se při přípravě závodníků na psychiku. Potřeba 

předchozích sezonách součástí týmu, ale závodníci 
ěkdo nepobízel. Pokud bude iniciativa 

. Musí ale chtít především sami závodníci.  
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S. Dlouhý ml. - kritizuje ran
generovat výsledky v jedné disciplíně místo toho, aby se všeobecně rozvíjeli
kolem patnáctého roku se vrhli na to
motivace, jelikož už vše vyhráli. Lyžařský svět to má mnohdy nas
nám při přechodu do juniorských a dospělých kategorií utíká. Je potřeba pos
systém hodnocení závodů nejdříve od 10
novému trendu a netlačit závodníky do výkonů za každou cenu. 

D. Trávníček- v ČR je nyní 
klubů. Je to otázka další diskuze. 

L. Heřmanský – vidí problém v
M. Georgiev- Informoval o výborné spolupráci AS Dukla Liberec se SLČR. Kritizoval mírné 

požadavky na hodnocení úspěchu. Top 30 není úspěch. Musí se stanovit tvrdší
pro postup při porušení smluvních závazků reprezentantů. Závodník musí svůj sport 
milovat, nestačí jej mít rád. 

S. Jirásek st. – představil nové skokanské lyže pro žáky zn, Stanley. Nabídnul i možnost 
prodeje skokanských bot, které vyv
pozemku na dojezdu skokanských můstků v
případnou pomoc se získáním cca. 200 tisíc

J. Matoušek – informoval o novém způsobu realizace náboru nových záv
formou kroužku klasického lyžování

Č. Kožíšek – vyjádřil zklamání nad situací na Sportovním gymnáziu v
není závodník ze SK či ze SL. Dokonce se uvažuje o vyřazení těchto disciplín 
z výukového programu školy. Jakmile 

R. Cikl – pokud tam není trenér, který by měl zájem na přechodu závodníků, těžko se to 
změní. Jinak je to záležitost vedení školy. Vyzval přítomné, aby přišli s
způsobem řešení této situace. Poté se tím bude úsek zabývat. 

 
 

13. Projednání návrhu statutu úseku SK
R. Cikl představil delegátům navrhované změny a úpravy a odůvodnil je. 
Případné další změny může učinit rada úseku.                                                                                 
                                                                                             
 

14. Volba revizní komise OSÚ SK SLČR
Navrhovaní členové.  St. Slavík, J.

Členové komise zvolili ze svého středu předsedou komise St. Slavíka
 
 
15. Volba delegátů OSÚ SK SLČR na Konferenci SLČR 31.05.2024

kritizuje ranou specializaci dětí v SK a SL. Od malička jsou nuceni 
jedné disciplíně místo toho, aby se všeobecně rozvíjeli

kolem patnáctého roku se vrhli na to, co jim skutečně jde. Takto dochází ke ztrátě 
motivace, jelikož už vše vyhráli. Lyžařský svět to má mnohdy nastaveno správně, a proto 

při přechodu do juniorských a dospělých kategorií utíká. Je potřeba pos
závodů nejdříve od 10-ti let. Trenéři by se také měli přizpůsobit 

novému trendu a netlačit závodníky do výkonů za každou cenu.  
nyní nastaveno zohlednění dosažených výsledků ve financování 
lší diskuze.  

vidí problém v přetrénovanosti závodníků žákovských kategorií. 
Informoval o výborné spolupráci AS Dukla Liberec se SLČR. Kritizoval mírné 

požadavky na hodnocení úspěchu. Top 30 není úspěch. Musí se stanovit tvrdší
pro postup při porušení smluvních závazků reprezentantů. Závodník musí svůj sport 
milovat, nestačí jej mít rád.  

představil nové skokanské lyže pro žáky zn, Stanley. Nabídnul i možnost 
prodeje skokanských bot, které vyvíjí a vyrábí. Informoval o složité situaci s
pozemku na dojezdu skokanských můstků v Machově. Požádal přítomné o radu a 
případnou pomoc se získáním cca. 200 tisíc korun, které ještě chybí. 

informoval o novém způsobu realizace náboru nových záv
formou kroužku klasického lyžování 

vyjádřil zklamání nad situací na Sportovním gymnáziu v
není závodník ze SK či ze SL. Dokonce se uvažuje o vyřazení těchto disciplín 

výukového programu školy. Jakmile se to jednou zruší, už to nikdo neobnoví
pokud tam není trenér, který by měl zájem na přechodu závodníků, těžko se to 

změní. Jinak je to záležitost vedení školy. Vyzval přítomné, aby přišli s
způsobem řešení této situace. Poté se tím bude úsek zabývat.  

tatutu úseku SK 
R. Cikl představil delegátům navrhované změny a úpravy a odůvodnil je. 
Případné další změny může učinit rada úseku.                                                                                 
                                                                                               

Volba revizní komise OSÚ SK SLČR  
Slavík, J. Skrovný, P.  Berger.           

mise zvolili ze svého středu předsedou komise St. Slavíka

Volba delegátů OSÚ SK SLČR na Konferenci SLČR 31.05.2024 
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SK a SL. Od malička jsou nuceni 
jedné disciplíně místo toho, aby se všeobecně rozvíjeli a teprve 

co jim skutečně jde. Takto dochází ke ztrátě 
taveno správně, a proto 

při přechodu do juniorských a dospělých kategorií utíká. Je potřeba posunout 
. Trenéři by se také měli přizpůsobit 

zohlednění dosažených výsledků ve financování 

přetrénovanosti závodníků žákovských kategorií.  
Informoval o výborné spolupráci AS Dukla Liberec se SLČR. Kritizoval mírné 

požadavky na hodnocení úspěchu. Top 30 není úspěch. Musí se stanovit tvrdší pravidla 
pro postup při porušení smluvních závazků reprezentantů. Závodník musí svůj sport 

představil nové skokanské lyže pro žáky zn, Stanley. Nabídnul i možnost 
bí. Informoval o složité situaci s odkupem 

Machově. Požádal přítomné o radu a 
, které ještě chybí.  

informoval o novém způsobu realizace náboru nových závodníků v Liberci 

vyjádřil zklamání nad situací na Sportovním gymnáziu v Jilemnici. Už léta tam 
není závodník ze SK či ze SL. Dokonce se uvažuje o vyřazení těchto disciplín 

ruší, už to nikdo neobnoví.  
pokud tam není trenér, který by měl zájem na přechodu závodníků, těžko se to 

změní. Jinak je to záležitost vedení školy. Vyzval přítomné, aby přišli s nějakým 

R. Cikl představil delegátům navrhované změny a úpravy a odůvodnil je.  
Případné další změny může učinit rada úseku.                                                                                                   

 Hlasování 26 – 0 - 0  

  
Hlasování 26 – 0 – 0  

mise zvolili ze svého středu předsedou komise St. Slavíka 
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Návrh na 2 delegáty na Konferenci SLČR v pátek 31.05.2024, případně na mimořádnou 
Konferenci SLČR ve složení: R.
St. Slavík    

                                                                
 
16. Návrh usnesení VH  –  M. Bartoš  

         
 

17. Závěr VH 
Závěrem poděkoval předseda OSÚ SK R. Cikl všem přítomn

VH, pozval přítomné na večeři a VH ukončil.
 

Konec valné hromady v 20.45 hod.

                                                

 
 
V Jičíně dne 19. 4. 2024  
                                                  
 

Návrh na 2 delegáty na Konferenci SLČR v pátek 31.05.2024, případně na mimořádnou 
Konferenci SLČR ve složení: R. Cikl, T. Slavík a dva náhradníky v pořadí J.

                                                                           

M. Bartoš   
             

val předseda OSÚ SK R. Cikl všem přítomným za aktivní přístup k
VH, pozval přítomné na večeři a VH ukončil. 

20.45 hod. 

      Zapsal: P. Bernat
                                       Ověřil: J. Slavík
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Návrh na 2 delegáty na Konferenci SLČR v pátek 31.05.2024, případně na mimořádnou 
náhradníky v pořadí J. Matoušek, 

 Hlasování 26 – 0 – 0  

 Hlasování 26 – 0 – 0  

ým za aktivní přístup k jednání 

Zapsal: P. Bernat 
Ověřil: J. Slavík 


